
Samenvatting startbijeenkomst warmtevoorziening op 7 september 

 

 

Op dinsdag 7 september 2021 was de startbijeenkomst over de warmtevoorziening van ons 

appartementencomplex. Er waren 27 bewoners aanwezig. Ook hebben zo'n 10 mensen digitaal 

meegekeken. De startbijeenkomst is terug te zien via Twinq (inloggen op de website van J&M VvE 

Beheer: https://vvebeheer.net) en via de Parta-app.  

 

1. Wie zijn hier?  

Onze VvE-beheerder, Derek Looijmans, presenteerde de bijeenkomst. Namens het VvE-bestuur zijn 

voorzitter Pieter 't Hart en secretaris Rita Visser aanwezig. Lucien van der Plaats, projectleider 

Sliedrecht-Oost Aardgasvrij, en communicatieadviseur Jenneke Blanken zijn er vanuit de gemeente 

Sliedrecht. Willy Heussen vertegenwoordigt HVC. Ed Jonker is aanwezig namens woningcorporatie 

Tablis Wonen. 

 

2. Waarom hebben we u uitgenodigd?  

De cv-installatie van onze flat is aan vervanging toe. We kunnen een andere cv-installatie 

aanschaffen. Maar de gemeente Sliedrecht biedt op dit moment een aantrekkelijke subsidie voor 

aansluiting op het warmtenet. We onderzoeken de komende maanden met elkaar de verschillende 

mogelijkheden. En wat de beste oplossing is. 

 

3. Wat gaan we onderzoeken?  

Er zijn meerdere mogelijkheden:  

1. een nieuwe cv-installatie aanschaffen; 

2. de cv-installatie van de Sperwerwerstraat 81-160 overnemen. Deze installatie is ongeveer 8 jaar 

oud. De flat Sperwerstraat 81-160 gaat over op het warmtenet. 

3. Aansluiting op het warmtenet. 

 

Tijdens verschillende bijeenkomsten krijgt u de komende tijd meer informatie over: 

 

Kosten (investering en jaarlijks) 

Belangrijk is wat het gaat kosten, en hoe we dat betalen. Dit is zo complex dat we hiervoor 

hulp hebben gevraagd aan een onafhankelijk adviesbureau, Innoforte. Deze specialist kan 

https://vvebeheer.net/


offertes op juiste waarde beoordelen en aangeven waar we op moeten letten. De gemeente 

Sliedrecht betaalt de kosten van het adviesbureau.  

 

De gevolgen voor onze woningen 

Natuurlijk kijken we ook naar de gevolgen voor het gebouw en voor onze woningen. Van een 

nieuwe cv-ketel merk je weinig in je woning, maar bij aansluiting op het warmtenet komt 

meer kijken, ook achter de voordeur. 

 

Duurzaamheid 

De ene oplossing is duurzamer dan de andere. Ook dit bespreken we met elkaar. 

 

Er zijn tijdens de startbijeenkomst vragen gesteld over het warmtenet, de financiering en de 

besluitvorming. Deze komen uitgebreid aan bod op 5 oktober.  

 

4. Wat is er al gebeurd? 

We hebben offertes opgevraagd voor aansluiting op het warmtenet én voor een nieuwe cv-

installatie. Innoforte gaat de offertes kritisch bekijken en met ons doorspreken.  

 

5. Wat houdt (de subsidie voor) Sliedrecht-Oost Aardgasvrij in?  

Dit onderdeel is tijdens de bijeenkomst op 7 september besproken door de gemeente. Om de 

gevolgen van de klimaatverandering te beperken, gaat Nederland stoppen met het verbranden van 

aardgas. Zo gaat de uitstoot van broeikasgassen omlaag. Er komen nieuwe wetten en regels om dit te 

regelen. De gemeente Sliedrecht heeft subsidie van het rijk gekregen om bewoners te helpen de 

overstap naar aardgasvrij te maken. In verschillende buurten is de gemeente samen met bewoners al 

aan de slag, bijvoorbeeld in De Horst. 

 

Uit onderzoek blijkt dat voor Sliedrecht-Oost aansluiting op het warmtenet de meest duurzame en 

betaalbare optie is. Vooral in flats is aansluiting op het warmtenet een betaalbare oplossing. Daarom 

wil de gemeente dit in onze flat subsidiëren. Met subsidie zijn de kosten voor aansluiting op het 

warmtenet per woningeigenaar € 2.000. Voor wie al elektrisch kookt, is de eigen bijdrage € 500. Het 

gaat hierbij om alle kosten/aanpassingen die minimaal nodig zijn om op het warmtenet te worden 

aangesloten, binnen en buiten de woning. Voorwaarde voor de subsidie is dat de hele flat wordt 

aangesloten op het warmtenet en helemaal van het gas af gaat, dus ook van het kookgas.  

Veel meer informatie hierover volgt in de volgende bijeenkomst op 5 oktober. Of kijk vast op 

www.sliedrechtaardgasvrij.nl. 

 

6. Hoe gaan we de scenario's onderzoeken?  

We onderzoeken de drie mogelijkheden samen tijdens verschillende bijeenkomsten. Vooraf halen we 

vragen op, die we tijdens de bijeenkomsten (laten) beantwoorden. We laten de offertes vergelijken 

door adviesbureau Innoforte. Verder doet HVC enkele woningopnames. Hiermee worden de 

mogelijkheden en gevolgen van aansluiting op het warmtenet voor onze woningen in kaart gebracht. 

 

7. Hoe wordt u betrokken? 

Op 5 oktober is er een bijeenkomst over het warmtenet. Fijn als u daarbij aanwezig bent. Daarna 

volgt er één over vervanging van de cv-ketel door een nieuwe of gebruikte installatie. Al uw vragen 

http://www.sliedrechtaardgasvrij.nl/


over deze onderwerpen kunt u sturen naar e-mailadres sperwerstraatsliedrecht@outlook.com. Of 

stel ze via de Parta-app. Meer over deze app leest u in de brief bij dit verslag. Van alle bijeenkomsten 

wordt een verslag gemaakt, dat we huis-aan-huis verspreiden. Via de Parta-app én via Twinq kunt u 

de bijeenkomsten ook achteraf bekijken. Op Twinq is een speciale pagina aangemaakt over de 

warmtevoorziening. Hiervoor kunnen de woningeigenaren inloggen op de website van J&M Beheer: 

https://vvebeheer.net. 

Verder komt er een inloopspreekuur in Sperwer 120. Dit is een informatiewoning van Tablis Wonen. 

Hier kunnen we bekijken hoe een aansluiting op het warmtenet er uit kan zien. Verschil is wel dat er 

aan de woningen Sperwerstraat 81-160 nog veel meer wordt aangepast dan dat wij gepland zijn te 

doen. 

 

Werkgroep Warmtevoorziening 

Er hebben zich vier mensen gemeld voor de werkgroep Warmtevoorziening. Zij gaan meedenken 

over de aanpak de komende maanden. Wilt u ook meedoen? Meld u aan via 

sperwerstraatsliedrecht@outlook.com.  

 

8. Hoe wordt het besluit genomen?  

Op basis van alle informatie maken we een feitenoverzicht van de 3 mogelijkheden. Hierbij bekijken 

we ook de kosten en de mogelijkheden om die te betalen. Bijvoorbeeld via een voordelige lening van 

het rijk of de gemeente. En misschien bieden onze eigen financiële middelen hier ook mogelijkheden 

voor. Al deze zaken zetten we op een rij, zodat we wellicht in december of januari samen een 

weloverwogen besluit kunnen nemen. Dit gebeurt tijdens een Algemene Ledenvergadering, waar de 

aanwezige eigenaren stemmen over de toekomstige warmtevoorziening. Voor een geldig besluit, 

moeten tweederde van de totaal uit te brengen stemmen aanwezig zijn. Hiervan moet tweederde 

van de aanwezigen instemmen. Anders volgt een tweede bijeenkomst, waarbij van de dan aanwezige 

eigenaren een tweederde meerderheid voldoende is voor een besluit. 

Met Tablis Wonen zijn we in gesprek hoe ook de huurders hier een stem in krijgen. 

 

9. Wat is de planning? 

 Tot en met 21 september: u kunt vragen indienen over het scenario warmtenet. Dit kan via de 

Parta-app (zie bijgevoegde brief) of mail naar sperwerstraatsliedrecht@outlook.com. Zo kunnen 

we samen met HVC en de gemeente de bijeenkomst goed afstemmen op onze vragen.  

 28 september: werkgroep Warmtevoorziening spreekt bijeenkomst over warmtenet door. 

 5 oktober: bijeenkomst warmtenet. Zet de datum alvast in de agenda! De start is om 19.30 uur. 

 Later dit najaar: bijeenkomst cv-installatie (nieuw of gebruikt). 

 December/januari: Algemene Ledenvergadering: samen maken we een weloverwogen keuze 

voor de warmtevoorziening in onze flat.  
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